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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . alapján kérdést kívánok benyújtani Navracsics Tibor közigazgatási é s
igazságügyi miniszterhez

» Valóban a Haza üdvére szolgál a Magyary Zoltán közigazgatás-fejlesztési progra m
XIII.? "

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és
hatásköréről szóló 212/2010 . (VII. 1 .) Korm. rendelet 2 . § (1) bekezdés d) pontja alapján a
közigazgatási és igazságügyi miniszter a kormánynak a közigazgatás-fejlesztésért felel ős
tagja, ezért kérdésem megválaszolása az Ön feladatkörébe tartozik .

A Magyary Zoltán közigazgatás-fejlesztési program szerint elvi követelmény a törvényi
joganyag tartalmi deregulációja. E szerint 2011-ben kimarad a felülvizsgálatból a törvények
alatti jogszabályi szint (pedig különös fontosságú lenne az önkormányzati rendeleti joganyag
deregulációja). A kormányrendeleti szintű deregulációt 2012 végére tervezik befejezni, s ez t
követően haladhatnak tovább .
Gyakorlatilag évekig fennállhat az a helyzet, hogy ellentét lesz a törvényi szint ű és a
végrehajtására kiadott rendeletek, illetve törvényi rendelkezés és önkormányzati rendelet i
szabályozás között.

Kérdezem Miniszter Urat, hogy
a) számolt-e ennek a helyzetnek a hátrányaival a tárca, továbbá
b) ha számolt, akkor milyen módon kívánják az esetleges alkotmányos deficitet kezelni ?

Köszönöm megtisztelő válasz

Budapest, 2011 . augusztu

Dr. Lamperth Mónika
országgyűlési képviselő
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